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Koalicja Obywatelska i Nowy Ratusz 

 
 

 
Szanowny Pan 

Dariusz Ochód 

p.o. Dyrektor 

Zarządu Dróg Miejskich Gliwice 

Za pośrednictwem Biura Rady Miasta 
 
 
 
 

ZAPYTANIE 

 
W związku z sygnałami otrzymanymi od mieszkańców zwracam się z zapytaniem 

dotyczącym dzielnicy Wójtowa Wieś. 

1. Czy rozważana jest reorganizacja skrzyżowania przy Biedronce ( Daszyńskiego-Słowackiego - 
Ciupków)? Czy konieczność takich zmian była już sygnalizowana, na przykład przez Radę 
Dzielnicy? 

2. Czy były przeprowadzane analizy dotyczące konieczności i możliwości zamontowania pasów 
akustyczno-wibracyjneprzy skrzyżowaniu ulic Mickiewicza i Sobieskiego. 

3. Czy Zarząd Dróg Miejskich może zwrócić się do KMP w Gliwicach z wnioskiem o 
zainstalowanie fotoradaru na ul. Słowackiego. Byłoby to wskazane, ze względu na 

znajdujące się tam placówki oświatowe ( w tym jedną specjalną), tereny rekreacyjne oraz 

plac zabaw. Kierowcy nagminnie przekraczają tam prędkość, dochodzi też do wyprzedzania 

na przejściach dla pieszych. Po wybudowaniu sklepu wielkopowierzchniowego znacznie 

zwiększyło się natężenie ruchu na tej ulicy. 

 
 
 
 

 
Z poważaniem 

Nina Drzewiecka 



 


